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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 

comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 8 din 21.07.2021 

 

PROCES – VERBAL  

 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 21 iulie 2021, ora 1300 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI: 

 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri din 

13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - doamna consilier, Cojocea Eugenia-Dumitrița dă citire: 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 271/16.07.2021 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 

21.07.2021, ora 130 cu următoarea ordine de zi: 

 

- Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei Rebricea din 

data de 30.06.2021. 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării a I-a a bugetului local al  

comunei Rebricea, pe anul 2021. 

2. Proiect de hotărâre privind privind aprobarea contului de execuție al bugetului 

local, pentru trimestrul II, anul financiar 2021. 

3. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 

comunei REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare 

Intercomunitară de utilitati publice pentru Serviciul de Alimentare cu Apa și de 

Canalizare din Municipiile Vaslui, Bârlad, Huși și orasul Negresti-judeţul Vaslui 

(APC VASLUI). 

4. Proiect de hotărâre privind îndreptarea erorii materiale cuprinse în ANEXA 

la Hotărârea Consiliului local Rebricea nr. 19 din 24.06.2020 - privind însuşirea 

propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de completare a 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al comunei Rebricea, 

atestat prin Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

5. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă,  pentru perioada 

august 2021 – octombrie 2021. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării traseului de transport intern, 

pe ruta Tufeştii de Jos – Draxeni- Sasova-Rebricea. 
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7. Proiect de hotărâre privind însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru 

întocmirea inventarului, de modificare și completare a inventarului bunurilor 

care aparțin domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin Hotărârea 

Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 
 

 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  

 

    -  Cine este „pentru” ? 

  -  Cine este „contra” ? 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

1.  Se trece la primul punct înscris pe ordinea de zi, şi ia cuvântul domnul primar, Radu 

Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a I-a a bugetului 

local al  comunei Rebricea, pe anul 2021. 
 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct:  

Domnul primar explică ce sume au fost repartizate pe fiecare capitol și prezentate în 

referatul de aprobare. 

Domnul consilier Nicu Doru amintește că la adoptarea bugetului s-a discutat despre 

faptul că la următoarea rectificare să fie prinsă o sumă și pentru parohia Rebricea, să fie făcut 

un efort și să i se dea la recificare suma de care are nevoie, în afara celei prinse în bugetul inițal. 

Domnul Nicu Doru propune ca suma să fie luată de la împrejmuire deoarece nu știm încă 

cât va costa acolo. 

Domnul Dorin Mihăiță propune să fie prinsă suma de 3000 lei și pentru biserica de la 

Rateș, pentru grupul sanitar. 

Domnul consilier Morariu Ionel întreabă ce se poate face cu 3000 lei. 

Domnul primar spune că nu are nimic împotriva însă să ținem cont că nu am primit nici 

un ban suplimentar. În curând vom avea canalizare în Rateșul Cuzei și nu are rost să mai facem 

investiții acum. 

Domnul Robac întreabă ce facem cu Biserica de la Tatomirești, deoarece cu ploile 

acestea, biserica nu mai are acoperiș. Domnul primar spune că ni s-a cerut printr-o adresă dacă 

avem pagube la lăcașurile de cult și a fost prinsă și această biserică, ulterior de la Vaslui ni s-au 

cerut date suplimentare și s-au menționat pagubele și sumele pentru biserica Tatomirești și 

Draxeni. La vijelia care a urmat s-a mai smuls un colț și am făcut poze pentru a avea și noi un 

dosar propriu. 

Domnul primar propune să se ia o hotărâre de către domnii consilieri în legătură cu 

propunerea domnului Nicu, de a prinde în buget suma de 10.000 ron pentru biserica Rebricea, 

luați de la împrejmuire. 

Se supune la vot: 

 -  Cine este „pentru” ? 

 -  Cine este „împotrivă” ? 
 

 -  Cine se abţine ? 
 

Propunerea a fost aprobată cu 10 voturi pentru, 3 abțineri și 0 voturi împotrivă. 

Se supune la vot și propunerea domnului Dorin pentru a prinde suma de 3000 lei pentru grupul 

sanitar de la Rateș, luați tot de la împrejmuire. 

Se supune la vot: 

 -  Cine este „pentru” ? 
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 -  Cine este „împotrivă” ? 
 

 -  Cine se abţine ? 
 

Propunerea a fost aprobată cu 7 voturi pentru, 6 abțineri și 0 voturi împotrivă. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

rectificării a I-a a bugetului local al  comunei Rebricea, pe anul 2021. 
 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „împotrivă” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 
 

            2. Se trece la proiectul cu nr. 2, înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, Radu 

Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de execuție al 

bugetului local, pentru trimestrul II, anul financiar 2021. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: nu sunt. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea contului de 

execuție al bugetului local, pentru trimestrul II, anul financiar 2021. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „împotrivă” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

  

 

3.  Se trece la cel de-al treilea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru Dezvoltare 

Intercomunitară de utilitati publice pentru Serviciul de Alimentare cu Apa și de Canalizare din 

Municipiile Vaslui, Bârlad, Huși și orasul Negresti-judeţul Vaslui (APC VASLUI). 
 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct:  

Domnul primar explică că s-a avizat prețul la apa potabilă, la nivelul de 5,56 lei/mc și la 

canalizare- 3,65 lei/mc. 

Domnul consilier Doroftei întreabă pentru cînd va fi mărirea iar domnul primar 

presupune că pentru anul viitor. 

Domnul primar spune că Aquavas-ul si-a asumat că ne vor prelua dar au trecut 5 ani de 

atunci. Daca este mai rentabil fără ei atunci trebuie să facem serviciul de furnizare a apei dar 

dacă  nu ne recuperăm suma de pe apa încasată, atunci consiliul local poate lua hotărârea de a 

susține diferența cu o sumă din buget. 
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Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului comunei REBRICEA, în Adunarea Generală a Asociaţiei pentru 

Dezvoltare Intercomunitară de utilitati publice pentru Serviciul de Alimentare cu Apa și de 

Canalizare din Municipiile Vaslui, Bârlad, Huși și orasul Negresti-judeţul Vaslui (APC 

VASLUI). 
 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

 

4.  Se trece la cel de-al patrulea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul 

primar, Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind îndreptarea erorii 

materiale cuprinse în ANEXA la Hotărârea Consiliului local Rebricea nr. 19 din 24.06.2020 - 

privind însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de completare a 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin 

Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: nu sunt. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi proiectul de hotărâre 

privind îndreptarea erorii materiale cuprinse în ANEXA la Hotărârea Consiliului local 

Rebricea nr. 19 din 24.06.2020 - privind însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru 

întocmirea inventarului, de completare a inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat 

al comunei Rebricea, atestat prin Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

 

5.  Se trece la cel de-al cincilea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul 

primar, Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind alegerea preşedintelui 

de şedinţă,  pentru perioada august 2021 – octombrie 2021. 

 

Discuții la acest punct: nu sunt. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi proiectul de 

hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă,  pentru perioada august 2021 – octombrie 

2021. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
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   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

 

6.  Se trece la cel de-al șaselea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul 

primar, Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea înființării 

traseului de transport intern, pe ruta Tufeştii de Jos – Draxeni- Sasova-Rebricea. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: 

Domnul primar spune că sperăm să primim viza de legalitate, să nu fie necesar și 

serviciu, intern -noi avizăm dar consiliul județean avizează pentru trasee județene. 

Domnul Scântee spune că sunt oameni care chiar au nevoie de transport. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

înființării traseului de transport intern, pe ruta Tufeştii de Jos – Draxeni- Sasova-Rebricea. 

 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

 

7.  Se trece la cel de-al șaptelea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul 

primar, Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind însuşirea propunerii 

Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare și completare a inventarului 

bunurilor care aparțin domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin Hotărârea 

Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: 

Domnul primar explică pozițiile noi adaugate în invetar. 

Totodată domnul primar spune că domnul Craiu solicită să se ia o decizie cu privire la 

cererea lui mai veche . Este indicat să se găsească o zonă pentru a facilita acest lucru.  

Domnul Doroftei spune că domnul Craiu dorește o suprafață cu apă, canalizare, toate 

facilitățile și fără investiții iar domnul Nicu Doru întreabă dacă domnul Craiu ne poate spune 

câte locuri de muncă creează el. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind însuşirea 

propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare și completare a 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin 

Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 
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➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

 

 

 

8. Interpelări și răspunsuri. 

- Domnul primar informează domnii consilieri de cererea doamnei Adomnicăi care cere un 

ajutor de urgență, o sumă modică pentru transport, consultații, medicamente. 

Domnul Dorin informează că la doamna Adomnicăi sunt probleme grave de sănătate. 

Doamna Cojocea spune că o poate ajuta cineva să meargă la spital și se oferă dumneai să facă 

acest lucru. 

 

 - Se discută cererea de solicitare ajutor  de urgență a doamnei Gălușcă, pentru racordarea la 

electricitate. 

Domnii consilieri nu sunt de acord cu acordarea ajutorului social, a beneficiat de ajutor când și-

a pus panourile. Domnul consilier Dorin spune că ar fi bine ca soțul doamnei să meargă la 

munca. 

Domnul Nicu Doru spune că am putea să ajutăm gândindu-ne la copii lor. 

Domnul primar solicită să se facă verificări ce anume este tras acolo și de cine sunt făcute 

lucrările. 

 

- Domnul primar prezintă oferta de racordare la rețea primită pe email in 29.06.2021, de la 

Delgaz-grid. 

Se așteaptă ca noi să completăm în numele UAT-ului sau fiecare om în parte, individual. 

 

- Se discută cererea domnului Cicoveanu Andrei de modernizare a terenului de sport. Se 

dorește o sumă de 28.000-30.000 lei. 

Domnul primar spune că cererea este îndreptățită deoarece se întâmplă multe accidente, și dacă 

este ceva mai grav vom fi acuzați că nu am luat toate măsurile de precauție. 

Se dorește și rezolvarea cu parcurile de joacă, se vor face regulamente, cu programe stabilite. 

 

Domnul Morariu întreabă dacă se dă drumul la școală, la gradiniță căci acuși începe anul 

școlar. Domnul primar explică stadiul lucrării, spune că sunt promisiuni că se încadrează până 

în septembrie. 

 

-Se discută și se dă citire notei de fundamentare făcută de doamna secretar pentru înființarea și 

finanțarea unui post de asistent medical comunitar, către DSP Vaslui. 

 

- Domnul Scântee informează că se circulă cu viteză pe traseul 2, Rateșul Cuzei, este plin de 

praf, sunt mulți copii pe străzi, este dezastru.  

 

- Domnul Dorin solcită să se taie crengile de copac, din stradă, sunt prea mari și nu este 

vizibilitate, copii sar în stradă, în fața mașinilor. 

Domnul viceprimar spune că ar trebui ca proprietarii să taie, să li se facă o somație. 
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Doamna Cojocea spune că normal este ca fiecare să iși facă curățenie în fața portii sale. 

În legătură cu vegetația crescută, domnul vice spune că avem doar două motocositoare și ar 

trebui achiziționate înca 2-3 și atunci am putea să facem față. 

 

Se supune la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa din data de 30.06.2021:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

Procesul verbal al ședinței anterioare a fost aprobat în unanimitate. 

 

 

           Se încheie ședința consiliului local din data de 21.07.2021. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier Dumitrița-Eugenia Cojocea    Jrs. Adina Maftei 


